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Styrelseprotokoll                        
  

Plats:  Hemma hos Ordföranden i Torup                        

Tid:  MÅNDAG 28 OKTOBER 2024 18.00 

Närvarande: Bengt Persson (Ordf.)       

                      Gudrun Hansson (kassör) Hans Järvestam (Sekr.) 

 Peter Nilsson Lennart Nilsson 

  Ingemar Kristensson  Kent Andersson 

 Conny Nilsson   Hans Malm 

               

Icke närvarande: 

  

Adjungerad/inbjudna: Sara Nilsson 

         

 

1.   Mötets öppnande  

 Ordförande Bengt Persson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

  

2.    Dagordning  

  Dagordningen godkändes för mötet.  

3.  Justeringsmän  

         Till justeringsmän valdes Kent Andersson och Hans Malm 

4.  Föregående mötesprotokoll  

Föregående mötesprotokoll från 2 september godkändes och lades till handlingarna.  

    

5. Kallade personer; Ingen. 

 

6. Ekonomi, Kassarapport mm  

Kassör Gudrun Hansson berättade om kassaläget är under kontroll.  

Det har varit få aktiviteter nu på senhösten. Samtliga utstående fakturor har betalats.  

  

7.  Post och skrivelser samt inkomna rapporter      

• Ordföranden berättar om att tackbrev inkommit från Else-Britt Chylenski för uppvaktning på hennes 

högtidsdag. 

• Ingemar Kristensson har framfört tack för uppvaktning på sin högtidsdag.  

• Information och inbjudan från Södra Bilsportskonferens Syd 11/1 2025. Anmälningar hanteras av 

Gudrun Hansson. Till dags datum har Roger Sloberg, Rickard Persson, Gösta Wremert samt Bengt 

Persson anmälts. 

• Förfrågan har inkommit från SVT ang. en inspelning av ett motorprogram. SVT söker en vuxen man 

(+20) samt en ungdom 11–14 år som båda är mycket motorintresserade. 

• Information från Trelleborgs MK om en inspirationskväll den 21 november med en känd förare i 

rallycross, Ramona Karlsson. 

 

 

 

 



 

8. Kommande och genomförda aktiviteter och tävlingar mm  

 Feedback lämnas av Ordföranden på tävlingar och träningar som genomförts under hösten. Deltagare 

har varit genomgående mycket nöjda. 

  Det pågår för närvarande planläggning av olika tävlingar samt träningsdagar under 2025. Frågan 

kommer upp på kommande styrelsemöte för närmare beslut.  

 

 

9.  Miljöfrågor  

Inget att rapportera. 

  

10. Uppvaktningar 4:e kvartalet 2024  

Ordföranden Bengt Persson hanterar uppvaktningar.  

  

11. Aktuellt från Svedala kommun  

Inget aktuellt. 

    

12. Webb-sidan, klubbutskick, klubbinfo, Face-Book mm 

Sekreteraren tar upp frågan om utskick av olika info notiser som t.ex. julbuffén 2024. Konstateras att det 

är mycket jobb med att hantera alla mail adresser till våra drygt 500 medlemmar. Det är också ca 60 

medlemmar som saknar mailadress. Rapporteras också att en del utskick hamnar i medlemmarnas 

”skräpkorgar”. Trots detta har vi lyckats att i princip fylla båda julbuffé´ tillfällena i år. 

 

Föreslås att vi ska ta in uppgifter om, det finns något kommersiellt system som är mer funktionellt och 

byggt för större förenings utskick etc. Peter Nilsson och Hans Järvestam undersöker vad som finns på 

marknaden. Frågan tas upp igen på kommande styrelsemöte.     

 

På Face Book sköter av Sara Nilsson och Ingemar Kristiansson uppdateringar.  

Sekreteraren ansvarar för inläggningar och info på hemsidan. 

 

13. Veterandag 2025   

 Hans Järvestam får i uppdrag att söka polistillstånd för ett nytt arrangemang den 30 augusti 2025 enligt 

samma koncept och omfattning som årets upplaga 2024, som slog väl ut och var mycket välbesökt. 

 

14. GDPR  

Inget att rapportera. 

 

15. Övriga frågor  

• Frågan om att köpa in en del kläder, kepsar, t-shirts mm som kan säljas till klubbmedlemmar togs 

upp. Hans Järvestam har varit i kontakt med Jack´s Sport i Svedala för olika prover.  

• Beslutas att köpa in 100 kepsar, 50–60 t-shirts samt 50–60 lite tjockare tröjor enligt uppvisad 

provtröja. Ordföranden har beställt tygmärken till kepsarna hos ett företag i Malmö.  

• Fråga om uthyrning av SMK:s radioapparater till kända klubbar som t.ex. BMW klubben togs upp. 

Ingemar Kristensson fick i uppdrag att förhandla en prisbild. Vid förlust eller förstört material så 

måste materialet ersättas av den klubb som hyr radiomaterial och hörlurar.   

 

 

 

 

 

 



 

 

 

16. Kommande styrelsemöte 2024  

  

• ONSDAG 11 DECEMBER HEMMA HOS ORDFÖRANDEN 

 

 

17.  Avslut  

  Ordförande tackar alla för bra diskussioner. Mötet avslutades 20.00 

 

Ordförande  Sekreterare    Justeras:  

   

______________  _______________  ______________  _______________  

Bengt Persson  Hans Järvestam Kent Andersson Hans Malm 


